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Til Masfjorden Kommune. 
  
Ulovlig byggearbeid i Sveneset hyttefelt 
  
Vegen og parkeringsplassen  i Sveneset hyttefelt som kommunen v/ Tore Svendsen hadde 
synfaring på tidligere i sommer, ble av grunneierne av Sveneset hyttefelt blokkert med en 
stor stein. Dette for å unngå at det ulovlige tiltaket ble tatt i bruk. Grunneierne  anser tiltaket 
utført av Geir Mehl som særdeles grovt fordi terrenget er varig endret og skaden uopprettelig 
etter at både sprengning og graving er utført. Dette er krenkelse på min eiendomsrett av G.nr1 
B.nr1 i Masfjorden kommune. Etter ny befaring i hyttefeltet denne uken er det observert at 
steinen er flyttet for å gi passasje for bil inn på plassen for å ta denne i bruk, i tillegg er det 
påbegynt pigging av stein med tanke på permanent fjerning. Har flere ganger snakket med lokal 
utførende entreprenør Nigel Turner med informasjon om at det IKKE er hytteeiers grunn og at 
alt arbeid utført i terreng rundt hyttene/veier er ulovlig uten godkjenning fra grunneierne og 
kommune der det er påkrevd. Dette blir totalt ignorert. I tillegg har grunneierne gitt Geir Mehl 
både pr tlf. brev og ved bruk av sperring  tydelig beskjed om at veg og parkering ikke er ihht. til 
verken gjeldende strandplan eller godkjent av grunneier/kommune. Nye tiltak og fjerning av 
stein brukt som sperring viser at dette heller ikke respekteres. store deler av Sveneset hyttefelt 
som ihht. strandplan skal være naturområde, er privatisert.  
Forstår at kartleggingsarbeidet over ulovlighetene i Sveneset vil ta tid, men varig og uopprettelig 
skade blir påført grunneierne av Sveneset hyttefelt sin eiendom, kommunen må derfor komme 
med straks tiltak for å stoppet anleggs arbeid  bl.a.som dette utført av Geir Mehl. Ønsker 
snarlig tilbakemelding fra kommunen om planen fremover og hvilke tiltak som evt. blir 
iverksatt . 
  
Mvh 
Jannicke Johnsen 
   


